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Ringamåla Älg- och Kronhjortsskötselområde 

Protokoll från styrelsemöte 16 November 2023. 

Plats: Höga Böke 

Närvarande: Jesper Bengtsson, Julius Jeppsson, Magnus Larsson, Claes Hallström, Jakob 

Erlandsson, Robert Wållgren, Nils-Erik Svensson, Mats Ottosson  

Frånvarande: Andreas Eriksson 

 

 

§ 1. Mötet öppnas 

* Jesper Bengtsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 

* Dagordningen för dagens möte godkändes. 

 

 

§ 2. Ekonomi 

* Nils-Erik rapporterade att det finns 50.164 kr i kassan. 

* Sedan höstmötet har 2.400 kr betalats in i fällavgifter från aktuella jaktlag, dock har ett 

jaktlag betalat in för låg avgift – Nils-Erik återkopplar och begär ytterligare betalning. 

* Nils-Erik informerade om att en minnesgåva har sänts till Bengt Erikssons minne 

 

 

§ 3. Avskjutning tom 2023-11-16 och Viltstatus 

Styrelsen gick igenom avskjutningsstatistik i RÄKSO tom dagens datum 

 

* Summerat har 90% av tilldelad älg enligt skötselplanen nu fällts – se statistik nedan. 

 

 
 

* Det noteras att ingen fälld kalv under 35 kg har fällt i år – positivt. 

 

* Kvarstår gör per idag 1 kalv (Norr), 2 kalvar (Söder) och 1 hondjur (Söder). 

 

* Fallet med den ej hittade älgtjuren 2023-10-15 (Lag 16 Mikael Johanssons jaktlag) gicks 

igenom. Det var en 4-taggare som påsköts, blod fanns på skottplatsen, 4 st olika hundförare 

försökte spåra den påskjutna tjuren under dagen/kvällen/natten. Slutligen fann en hundförare 

en liggande älgtjur som inte reste sig för hunden. Hundföraren sköt älgtjuren, som visade sig 

vara fel älgtjur – dvs ej den tidigare påskjutna och eftersökta älgen. Den skjutna älgen visade 

sig ha hudsjukdom och saknade päls och hade sårskador på ryggen. En felskjutning hade nu 

inträffat, och med åberopande av samjaktsregler avräknades den fällda älgtjuren på annat 

jaktlags tilldelning (Lag 20 Jonas Bengtsson). Den påskjutna första älgtjuren räknas som fälld 

även den. 

- Styrelsen diskuterade att rapporteringen om de båda påskjutna/skjutna älgtjurarna skedde för 
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sent och med för mycket fördröjning till övriga jaktlag i RÄKSO. Det förelåg en uppenbar 

risk för överskjutning pga fördröjningen i informationskedjan under de dagar skyndsam 

inrapportering inte skedde. Styrelsen uppmanar alla jaktlag och dess jaktledare att rapportering 

skall och måste ske skyndsamt för att undvika överskjutning.   

 

* En skadad 3-bent älgko sköts under eftersök på Sydkrafts mark i Olofströms-området den 

13/11 av Peter Truedsson – ej i RÄKSO. 

 

Älgobs 

Styrelsen gick igenom årets älgobs enligt nedan – informationen finns även upplagd på 

hemsidan. 
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* Utöver ovanstående noteras att inga dubbelkalvar har observerats, och att endast enkelkalvar 

är skjutna (efter att hondjursförbud verkställts då alla hondjur fällts). I älgobsen kan också 

noteras att det är en lägre andel tjurar observerade – lägsta sedan 2003, vilket tyder på fler 

hondjur i stammen. 

 

* Jesper har vidarebefordrat älgobsen till ÄFOt. 

 

Trafik/Viltolyckor  

* Julius rapporterade att inga viltolyckor med älg har inträffat i vårt område sedan förra 

styrelsemötet – positivt. 

* Olycksstatistiken kan ses på www.viltolycka.se  

 

 

§ 4. Inför kommande årsmöte 

* Älgskötselplanens 3:e år gäller under jaktåret 2024/25. 

* Jesper har ingen information om signaler från Länsstyrelsen om krav på ändrade ÄKSO-

indelningar. 

* Det finns ingen anledning till några höjda avgifter då ekonomin i RÄKSO är god. 

* Jesper informerade om att han efter 9 år som ordförande har meddelat valberedningen att 

han inte står till förfogande för omval som ordf i RÄKSO. 

- övriga styrelsen tycker att Jesper skall ta det under övervägande att fortsätta som ordförande 

under minst ett år till. 

- Valberedningen (Johan Bergholz och Roger Holgersson) har i uppdrag att söka ny 

ordförande inför kommande årsmöte.     

 

 

§ 5. Övrigt 

* Styrelsen diskuterade svinpesten och dess följdverkmningar. VMAB har reparerat sitt 

stängsel kring soptippen i Mörrum efter påtryckningar från LRF Sydost med tanke på 

spridningsorsaken av svinpest i Fagersta. 

 

* Styrelsen diskuterade förekomsten av varg och vargobservationer i vårt område och 

Blekinge i övrigt. 

 

§ 6. Mötet avslutas. 

 

 

Nästa möte:  Styrelsemöte 2024-01-11 kl. 18.30 i Höga Böke 

  Årsmöte 2024-01-29 kl. 19.00 i Höga Böke 

Karlshamn 2024-01-07 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Magnus Larsson, Sekreterare  Jesper Bengtsson, Ordförande 

http://www.viltolycka.se/

